
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC      
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2   
1356 Dobrova 
 
 

Z A P I S N I K  
6 redne seje občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila v sredo,  
24. 09. 2003 ob 19.00 uri v prostorih gasilskega doma na Dobrovi.    
 
Prisotni svetniki : 
Franc Bradeško, Dr. Janko Dolinar, Janko Dolinar, Anton Gerjolj, Harison Kirinčič, Leopold 
Oblak, Jože Oven, Marjan Plestenjak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, Mateja 
Rotar, Franc Setnikar, Olga Skopec, Damjan Širca,  Milan Velkovrh.  
 
Odsotni svetniki: -   
 
župan Lovro Mrak,   
 
Ostali prisotni:  Jože Brezovec, Helena Čuk, Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh, Boris 
Krnjajič, Mojca Sečnik, Mateja Tavčar, delavci občinske uprave. 
 
Vabljeni: gospod Uroš Birsa, predstavnik podjetja API d.o.o. 
 
Župan je prisotne svetnike pozdravil ter ugotovil, da je seja sklepčna.  
 
Poročilo o poteku spremembe prostorskega plana podjetja API d.o.o. 
Na sejo občinskega sveta je bil povabljen tudi gospod Uroš Birsa, ki za občino pogodbeno 
pripravlja spremembe in dopolnitve prostorskega plana. Na prejšnji seji je zagotovil, da bo do 
prihodnje, torej današnje seje ponovno poročal o poteku del. Župan ga je povabil, da pred 
pričetkom rednega dela seje občinskega sveta poda svoje poročilo občinskemu svetu; 
  
Gospod Birsa je svetnike seznanil s potekom sprememb in dopolnitev. Svetnikom je pokazal 
kartografski del obdelanih podatkov. Povedal je, da je obdelanih do sedaj 200 vlog, od tega 
ocenjuje, da je ustreznih cca. 20 odstotkov vlog. Do 15. 10 2003 bi predvidoma zaključili 
opremljanje vlog s strokovnimi podlagami, le-te bi na seji Odbora za prostorsko planiranje, 
gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja pregledali, sledi pa tudi javna razgrnitev.  
Povedal je, da je dodatno prejel sedem novih vlog, (dom ostarelih, štiri obrtno podjetniške 
cone, cona za poslovno in trgovinsko dejavnost, planinski dom) za katere pa je predpogoj 
sprejeta razvojna strategija občine.  
V razpravi so sodelovali svetniki Milan Velkovrh, Harison Kirinčič, Damjan Širca, Mateja 
Rotar, Anton Potočnik, Leopold Oblak, Dr. Janko Dolinar, Janko Dolinar, Marjan Pograjc, 
Jože Oven, Franc Setnikar. Gospod Uroš Birsa jim je v imenu stroke odgovarjal na 
zastavljena vprašanja.     
Splošno mnenje svetnikov je bilo, da je področna zakonodaja zelo stroga glede predvidene 
nove pozidave, vendar so mnenja, da bodo poskušali ne glede na striktnost pogojev 
zakonodaje predlagati pristojnim ministrstvom čimvečji obseg sprememb občinskega 
prostorskega plana.  
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Župan se je zahvalil gospodu Birsi za poročanje na seji ter dal na glasovanje naslednji dnevni 
red seje:        
 

1. Potrditev zapisnika 5. redne seje in slavnostne seje občinskega sveta  
2. Poročilo o poteku spremembe prostorskega plana podjetja API d.o.o. 
3. Vprašanja in pobude svetnikov  
4. Koncesijska pogodba za lekarniško dejavnost in koncesijska dajatev 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o vračanju vlaganj v javno 

telekomunikacijsko omrežje na območju občine Dobrova- Polhov Gradec  
6. Potrditev programskih osnov za  zdravstveni postaji Dobrova in Polhov Gradec  
7. Ustanovitev režijskega obrata; Predlog Odloka o ustanovitvi režijskega obrata 

Spremembe in dopolnitve Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave 
občine Dobrova – Polhov Gradec  

8. Potrditev lokacij za ločeno zbiranje odpadkov 
9. Osnutek Razvojnega programa občine Dobrova- Polhov Gradec  
10. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta občine Dobrova- Polhov Gradec  
     predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta občine 

11. Predlog sklepa o imenovanju podžupana  
12. Razno 
- informacija o Dogovoru z MOL na podlagi Pisma o nameri 
- Javni zavod Polhograjska Graščina  
- finančno poročilo – realizacija proračuna za obdobje januar- julij 2003  
- vloga GD Dobrova  
 

Župan je predlagal razširitev dnevnega reda pod točko Razno in sicer- Suhadolc- prošnja za 
izven sodno poravnavo ter - odprodaja občinskega zemljišča v Podsmreki.  
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
Župan je svetnike povabil na srečanje s predstavniki občine, obrtne zbornice ter nogometnimi 
veterani iz Kragujevca, v soboto, 27. septembra. Povedal je, da je organizacijo dela programa 
za goste prevzela tudi občina z ogledom Polhograjske Graščine ter kosilom ob 13.00 uri pri 
Kramarju, združeno z nadaljnjim ogledom nogometne tekme na ŠRC Gabrje.  
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 5. redne seje in slavnostne seje občinskega sveta  
 
Zapisnik 5. redne seje se pri navedbi pobud in vprašanj svetnikov, pod tč. 7, vprašanji 
svetnika Milana Velkovrha, dopolni tako, da se zadnji stavek glasi:  
»Vprašanje pa je namenil tudi baznim postajam za telefonijo in sicer ali občina zaračunava 
operaterjem koncesijske dajatve in ali imajo operaterji dovoljenja za postavitev le-teh?« 
 
ZA: 16 glasov 
Zapisnik 5. redne seje je bil soglasno sprejet.  
 
Župan je dal na glasovanje tudi sprejem zapisnika slavnostne seje. Svetnik Milan Velkovrh je 
povedal, da ni prejel vabila na to sejo ter je vprašal upravo, ali obstaja poseben seznam 
svetnikov, ki ne prejemajo vabil. Mateja Tavčar iz občinske uprave mu je pojasnila, da se 
vabila pošiljajo svetnikom na podlagi v naprej pripravljenih seznamov in pretiskanih nalepk z 
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naslovi svetnikov in do nepravilnosti ne bi smelo prihajati. Res pa je, da se vabila ne pošiljajo 
priporočeno. Vsi ostali svetniki po ugotovitvi župana s prejemanjem vabil nimajo problemov. 
Tajništvo občine bo v prihodnje namenilo posebno pozornost pri odpošiljanju vabil 
svetnikom.  
 
ZA: 14 glasov      PROTI: 0 glasov 
Zapisnik slavnostne seje je bil sprejet.    
 
Ad 3) Vprašanja in pobude svetnikov  
 
Občinski svetniki so z gradivom za sejo pod to točko dnevnega reda prejeli nekaj pismenih 
odgovorov na vprašanja;  

• Odgovor na pobudo oz. vprašanje svetnika Leopolda Oblaka v zvezi s seznamom 
postavljenih anten za mobilno telefonijo na območju občine ter v zvezi s pobranim 
komunalnim prispevkom v občini, z razvidnostjo po KS; 

• Odgovori na pobude oz. vprašanja svetnika Dolinar Janka v zvezi s preveritvijo 
statusov »kmečkih turizmov« in kmetij odprtih vrat,  pobude na področju komunalne 
ureditve (vzdrževanje,  investicije, projekti), vprašanja s področja okoljskega 
urejanja, pričetkom izvajanja že sprejetega Odloka o plakatiranju. 

• Pred pričetkom seje je pismena vprašanja podal tudi svetnik Anton Potočnik, na 
katere mu bo odgovorjeno na eni izmed prihodnjih sej občinskega sveta; pobuda za 
oživitev postopka za uvedbo mestnega prometa do Dobrove, pobuda za ponovno 
uvedbo glasbene šole na Dobrovi, pobuda za pregledno in dokončno ureditev 
enosmerne ceste na Stari cesti na Dobrovi, pobuda za pripravo možnosti za izvedbo 
rednih sejmov. 

 Pobude in vprašanja svetnikov, podana na seji, pa so naslednja:  
 
• Širca Damjan je zastavil vprašanje v zvezi s sredstvi, pridobljenimi iz naslova 

delitvene bilance; koliko jih je in kako se delijo? Župan mu je odgovoril, da je 
obravnavana tema z gradivom uvrščena na dnevni red seje pod točko Razno. Povedal 
je, da se na podlagi Dogovora, ki se letno sklepa med Občino Dobrova- Polhov 
Gradec in Mestno občino Ljubljana, črpajo sredstva v višini 80.000,000,00 Sit, ki se 
lahko namenijo za izgradnjo vodovodov, kanalizacijo, ceste, vendar le za investicije, 
ki so podprte z izdelano projektno dokumentacijo. Povedal je, da pričakujemo 
projekte za investicije za kanalizacijo Polhov Gradec, vodovod Zalog, nekaj cest na 
Dobrovi, izgradnjo pločnika na Dobrovi in Šujici. Sredstva razporeja odbor za 
komunalo.  

 
• Oven Jože je podal vprašanje, kdo vrši nadzor nad komunalnimi investicijami? 

Župan mu je odgovoril, da delno vršijo izvajalci sami, s strani občinske uprave pa 
Boris Krnjajič, predvsem za kanalizacijo, za ceste pa Mojca Sečnik.  
 

• Milan Velkovrh je zastavil vprašanje v zvezi z postopkom ugotavljanja pravilnosti 
vpisa vknjižbe kmetijske zadruge Dolomiti za nepremičnino v Polhovem Gradcu ter 
kdo izvaja oziroma opravi prevzem komunalnih investicij?  
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• Marjan Plestenjak je zastavil vprašanje v zvezi z nadaljnjo usodo gradnje v Srednji 
vasi, kjer naj bi bil investitor Mebles ter pobudo za ureditev stanja oz. statusov črnih 
peskokopov v občini.  
Župan je povedal, da se je pri njem oglasil gospod Rezar, lastnik podjetja Mebles ter 
povedal, da bi izgradnjo v Srednji vasi prevzelo novo podjetje, ki se je dokazovalo 
tudi z dokumentacijo o verodostojnosti podjetja. Občina ne koristi nobenega 
peskokopa. Župan je povedal, da je pred kratkim govoril tudi z rudarskim 
inšpektorjem, gospodom Fajničem, ki je pristojen za ta okoliš. Meni pa, da ni nič 
narobe, da si z lokalnimi peskokopi ljudje pomagajo pri urejanju cestišč.    
 

• Mateja Rotar je podala vprašanje v zvezi z možnostjo obročnega odplačevanja 
komunalnega prispevka in sicer je apelirala na prisotne svetnike, da v izogib 
primerom s podjetjem Mebles  v Medvodah, novim investitorjem v občini, ki niso 
domačini, omejimo obročnost odplačevanja ali pa zagotovimo zavarovanja plačil 
komunalnih prispevkov.  

 
• Damjan Širca je podal pobudo za ustanovitev medobčinske inšpekcije ter vprašanje, 

kako Snaga vodi seznam zavezancev in neplačnikov za odvoz smeti.  
Župan je povedal, da je pred kratkim na Vrhniki potekal sestanek s župani okoliških 
občin, z namenom ustanovitve skupnega organa inšpekcijske službe. Povedal je tudi, 
da je pristojnost lokalne inšpekcijske službe majhna, večji del še vedno vršijo 
inšpektorati na državni ravni. 

 
Svetnik Janko Dolinar je pohvalil odziv uprave na pismeno posredovana vprašanja in pobude 
in si želi tako delo še v naprej.   
 
Ad 4) Koncesijska pogodba za lekarniško dejavnost in koncesijska dajatev 
 
Jože Brezovec iz občinske uprave je svetnikom v kratkem predstavil dosedanje aktivnosti v 
zvezi z izvajanjem pogodbe o koncesiji za opravljanje javne službe na področju lekarniške 
dejavnosti z dne 22.12. 1997 ter aneksom k pogodbi z dne 14.01. 1998. Pogodba obvezuje 
koncesionarja k plačilu koncesijske dajatve. Gospa Staša Kastelic, lastnice lekarne na 
Dobrovi, je vložila prošnjo za oprostitev dogovorjene koncesijske dajatve. Odbor za zdravstvo 
in socialo je vlogo obravnaval in jo je odstopol občinskemu svetu s priporočilom, da je 
potrebno pogodbene obveznosti izpolniti.    
V razpravi pod omenjeno točko dnevnega reda so sodelovali svetniki Oblak Leopold, Širca 
Damjan, Pograjc Marjan, Kirinčič Harison, Potočnik Anton in Oven Jože. 
Razprava je vodila do zaključka, da je sicer pogodbene obveznosti potrebno izpolnjevati, 
vendar se je potrebno zavedati, da po drugi strani izguba lekarne v kraju predstavlja 
oškodovanost za koristnike uslug lekarne oziroma občane. Dr. Janko Dolinar pa se je zavzel 
tudi za preveritev s pogodbo določene možnosti razširitve dejavnosti s podružničnima 
lekarnama v Horjulu in Polhovem Gradcu.  
Po zaključeni razpravi je dal župan na glasovanje naslednji   
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Sklep 57/1/6 
Za odločitev o obveznosti plačila koncesijske dajatve za opravljanje lekarniške dejavnosti na 
Dobrovi, se pridobi podatke iz bilance uspeha za leto 2002. O plačilu koncesijske dajatve bo 
občinski svet odločal na prihodnji seji.  
 
ZA: 16 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 Ad 5) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o vračanju vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje na območju občine Dobrova- Polhov Gradec  
 
Mateja Tavčar iz občinske uprave je svetnikom povedala, da je bil Zakon o vračanju vlaganj v 
javno telekomunikacijsko omrežje spremenjen s spremembami in dopolnitvami omenjenega 
zakona in sicer tako, da so bile umaknjene časovne omejitve za upravičenost vračila vlaganj v 
javno telekomunikacijsko omrežje in sicer za vračila v denarnih sredstvih za vlaganja v 
telefonske centrale, medkrajevne telefonske vode in krajevna telefonska omrežja, v celoti. 
Navedene spremembe pa so botrovale tudi predlagani spremembi občinskega odloka, v 
omenjeni vsebini.  
Župan je svetnike seznanil, da je potrebno imenovati tudi komisijo, ki bo skrbela za sestavo 
seznama upravičencev do vračila vlaganj, ki bo poročala županu in občinskemu svetu o 
opravljenem delu ter bo seznanjala zainteresirano javnost na krajevno običajen način. V 
komisiji naj bi bili svetniki, ki so  tudi v svojih prejšnjih mandatih aktivno sodelovali pri 
izgradnji telekomunikacijskega omrežja v občini. V razpravi so svetniki izrazili tudi dvom o 
upravičenosti do povrnitve stroškov za vse tiste, ki so vlagali sredstva po Pogodbi o 
sofinanciranju izgradnje telekomunikacijskih zmogljivosti, iz leta 1997.  
Glede na to, da je bila omenjena pogodba sklenjena med občino Dobrova- Horjul – Polhov 
Gradec in Telekom Slovenije, se poraja vprašanje, ali so plačniki po tej pogodbi upravičenci 
do vračila po veljavnem zakonu. Po končani razpravi so svetniki sprejeli naslednja sklepa:   
 
Sklep 58/2/6 
Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o vračanju vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje na območju občine Dobrova- Polhov Gradec v predlaganem 
besedilu. 
 
ZA: 16 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 59/3/6 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pripravi predlog članov za 
imenovanje posebne strokovne komisije, za sestavo seznama upravičencev do vračila vlaganj 
v javno telekomunikacijsko omrežje.  
 
ZA: 16 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad 6) Potrditev programskih osnov za  zdravstveni postaji Dobrova in Polhov Gradec  
 
Župan je svetnikom povedal, da je potrebno zaradi inšpekcijsko ugotovljene neustreznosti 
sedanjih prostorov zdravstvenih postaj najti nadomestne prostore. V Polhovem Gradcu se bi 
začasno uredili prostori v starem gasilskem domu, kjer so trenutno oddani v najem,  v 
obstoječih prostorih zdravstvene postaje na naslovu Polhov Gradec 16 pa se plačuje 
najemnina lastniku. Na Dobrovi bi zdravstveno postajo uredili v prizidku gasilskega doma, 
nad zobozdravstveno ambulanto. Za dostopnost bi uredili stopnice z dvigalom za invalide. V 
zgornjem nadstropju pa pri pridobili še dve dodatni pisarni, tudi za občinskega urbanista. 
Svetniki so v delovnem gradivu prejeli programski zasnovi za predvideni zdravstveni postaji, 
ki jo je pregledala tudi inšpekcijska služba Zdravstvenega doma Ljubljana.      
V razpravi so sodelovali svetniki Dr. Janko Dolinar, Anton Potočnik, Milan Velkovrh, Marjan 
Pograjc, Marjan Plestenjak, Harison Kirinčič, Leopold Oblak. Podanih je bilo nekaj 
pomislekov v zvezi z neustreznostjo predlaganih nadomestnih prostorov, vprašanj v zvezi s 
predvidenimi stroški za adaptacije oz. preureditve. Po zaključeni razpravi je župan dal na 
glasovanje naslednji   
 
Sklep 60/4/6 
Pristopi se k začasni ureditvi nadomestnih prostorov za izvajanje dela zdravstvenih postaj 
Dobrova in Polhov Gradec. Predvidena sredstva v ta namen se potrdijo na naslednji seji 
občinskega sveta.   
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 7) Ustanovitev režijskega obrata; Predlog Odloka o ustanovitvi režijskega obrata, 
Spremembe in dopolnitve Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave 
Občine Dobrova – Polhov Gradec  
 
Župan je svetnikom predstavil razloge, zakaj se je odločil, da predlaga občinskemu svetu v 
sprejem ta akt; z zaposlitvijo, v začetku treh komunalnih delavcev v režijskem obratu bi 
postopno zniževali stroške vzdrževanja javnih cest, parkirišč, pokopališč in drugih javnih 
površin, istočasno pa bi rešili status njihove zaposlitve preko programa javnih del. Preko 
režijskega obrata, ki bi deloval kot nesamostojna notranja organizacijska enota občine, bi z 
ločenim knjigovodstvom, kar bi omogočalo obračun odhodkov in prihodkov po načelih, ki 
veljajo za gospodarske družbe. S tem bi režijski obrat poskušal vsa sredstva, za katere zakon 
dopušča, voditi v skladu z zakonom o davku na dodano vrednost.   
V razpravi so sodelovali svetniki Leopold Oblak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Jože 
Oven, Franc Setnikar, Olga Skopec, Dr. Janko Dolinar, Milan Velkovrh, Damjan Širca, Franc 
Bradeško. Svetnik Oblak je bil mnenja, da bi mogoče lahko oddali ta dela nekemu obrtniku, 
ki že razpolaga z ustrezno gradbeno mehanizacijo. Svetnik Potočnik je podal pripombo, da je 
potrebno vršiti stalni,  sprotni nadzor in je predlagal, da se to vnese v 5. člen predlaganega 
odloka. Svetnik Jože Oven je menil, da bi odlok lahko bil dober le, če se ga popolnoma 
spremeni. Iz razloga, kot ocenjuje, bi krajevne skupnosti izgubile svoje pristojnosti oziroma 
glavni del sredstev, s katerimi sama gospodari. Župan mu je zagotovil, da ne gre za nikakršno 
degradacijo pristojnosti krajevnih skupnosti, niti ukinitev krajevnih skupnosti, meni pa, da bo 
predvidena oblika izvajanja komunalnih in ostalih del, navedenih v tč. 4 odloka, sčasoma 
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pozitivno zaživela.  V navedeni točki odloka pa se prvi stavek spremeni tako, da se glasi; 
»Režijski obrat lahko pokriva naslednja delovna področja«.  
Svetnica Olga Skopec je predlagala, da se zaradi delovnega področja, ki ureja socialne 
zadeve, tudi v 6.čl. odloka za odgovornost zadolži osebo iz občinske uprave, ki se ukvarja s 
sorodnim področjem. Svetnik Damjan Širca pa je imel pripombo, naj se 4. členu odloka v 5. 
alineei izvzame beseda »stavbnimi«.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal  po hitrem postopku, ki velja za sprejem odlokov, predlog 
odloka z navedenimi spremembami in dopolnitvami na glasovanje:  
 
Sklep 61/5/6 
Občinski svet sprejme Odlok o ustanovitvi režijskega obrata v predlagani, usklajeni vsebini.  
 
ZA: 15 glasov        PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet.  
 
Predlagana sprememba odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave občine 
Dobrova- Polhov Gradec predstavlja pravno podlago za ustanovitev režijskega obrata, ki jo 
omenjeni odlok do sedaj ni imel. Svetniki so sprejeli naslednji  
   
Sklep 62/6/6 
Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in 
delovnem področju občinske uprave občine Dobrova- Polhov Gradec. 
 
ZA: 15 glasov        PROTI: 1 glas   
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 8)  Potrditev lokacij za ločeno zbiranje odpadkov 
Župan je svetnikom prebral predvidena mesta za postavitev ekoloških otokov, saj je v 4. členu 
Odloka o obveznem zbiranju in odstranjevanju odpadkov na območju občine Dobrova- 
Polhov Gradec predvidena obveznost, da mora za odpadke, za katere je ugotovljeno, da se 
lahko uporabljajo kot surovina, pooblaščena organizacija skupno s komunalno skupnostjo 
uvesti ločeno zbiranje.   
Svetniki so v razpravi ocenili tako pobudo za pozitivno, svetnik Jože Oven je opozoril na 
podano predhodno soglasje lastnikov zemljišč za postavitev nameravanih ekoloških otokov.  
Odvoz nabranih odpadkov se naj bi vršil na poziv, torej, ko bi oskrbnik ocenil, da so zabojniki 
polni, pokliče Snago. Svetnik Anton Potočnik je z odobravanjem podprl predlog, saj je tako 
bila njegova pobuda uslišana, prav tako pa bomo tako vsi prispevali k lepši podobi kraja. 
Prvotni predlog pa je bil dopolnjen še z dvema lokacijama; Gabrje in Črni Vrh.  
 
Sklep 63/7/6 
Občinski svet potrjuje lokacije za ločeno zbiranje odpadkov. Te lokacije so:  

- Dobrova- Gasilski dom, 
- Brezje- gasilski dom,  
- Polhov Gradec- parkirišče, 
- Žirovnikov Graben- avtobusno postajališče pri trafo postaji (Gabrje), 
- POdsmreka- gasilski dom, 
- Zalog- gasilski dom (Setnik), 
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- Šentjošt- gasilski dom, 
- Črni Vrh, 
- Gabrje (ŠRC). 

 
Lokacije se potrdijo s pridobljenim soglasjem lastnikov oz. uporabnikov zemljišč.    
 
ZA: 16 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
   
Ad 9) Osnutek Razvojnega programa občine Dobrova- Polhov Gradec  
Župan se je uvodoma zahvalil gospe Heleni Čuk, ki je največ pripomogla k izdelavi 
razvojnega plana občine. Svetnike je pozval, da do 15. oktobra 2003 podajo pisne pripombe in  
predloge na osnutek programa razvoja naše občine. Povedal je, da je predloženi dokument 
akt, ki ga naj bi imela vsaka občina, za možnost kandidiranja na razpisih za pridobivanje 
dodatnih sredstev, predvsem pa nek plan za naprej. 
Helen Čuk iz občinske uprave je prisotnim podala tudi kratek pregled priprave osnutka 
programa; 
Prvi korak pri pripravi osnutka razvojnega programa občine je uprava naredila z anketnim 
vprašalnikom, ki je bil pomladi poslan vsem gospodinjstvom v občini, vendar je bil odziv 
premajhen, zato se je uprava naslonila na podatke statističnega urada RS. Na podlagi analize 
človeških virov, prostora in infrastrukture v občini, smo predlagali razvojno vizijo, ki 
opredeljuje občino kot turistično razvito občino, ob aktivnem vključevanju podeželja, 
gospodarstva ter načel trajnostnega razvoja. Opredeljena so tri razvojna področja;  
- okolje, prostor in infrastruktura,  
- družbene dejavnosti,  
- kmetijstvo in gospodarstvo.   
Na vsakem razvojnem področju smo na podlagi analize stanja, prednosti, priložnosti slabosti 
in nevarnosti, opredelili glavne programe, ki so razdeljeni v posamezne projekte, ki so 
časovno  in finančno opredeljeni.    
 
V kratki razpravi so svetniki podali nekaj svojih stališč, drugače pa se pričakuje pismene 
pripombe. Osnutek programa bo dan v razpravo krajevnim skupnostim, odborom, društvom v 
občini,  osnutek pa je dostopen tudi na spletni strani občine.       
 
Ad 10) Predlog sprememb in dopolnitev Statuta občine Dobrova- Polhov Gradec  
             predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta občine 
 
Predsednik Statutarno pravne komisije, g. Damjan Širca je svetnikom povedal, da je večina 
sprememb in dopolnitev posledica spremenjene zakonodaje. Po ponovnem pozivu za 
spremembe in dopolnitve je komisija prejela naslednje predloge za uskladitev predlaganih 
sprememb in dopolnitev statuta občine ter poslovnika občinskega sveta;  

1. predlog občinskega svetnika Milana Velkovrha,  
2. predlog Odbora za prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in varstvo 

okolja, 
3. predlog župana Lovra Mraka,  
4. predlog oz. sugestija, podana na zadnji seji občinskega sveta, občinskega svetnika 

Harisona Kirinčiča.  
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V razpravi so sodelovali svetniki Marjan Pograjc, Janko Dolinar, Milan Velkovrh, Anton 
Gerjolj, Harison Kirinčič, Viktor Prosen, Marjan Plestenjak, Leopold Oblak. Bistvena 
sprememba se je nanašala na zmanjševanje števila stalnih delovnih teles občinskega sveta, kot 
je razvidno iz zapisnika 3. seje Statutarno pravne komisije. 
Po zaključeni razpravi so bili svetniki mnenja, da se glede na vsebinsko obsežnost predloga 
sprememb predlagana točka dnevnega reda obravnava na eni izmed prihodnjih sej, svetniki pa 
naj do konca meseca oktobra pripravijo še morebitne predloge sprememb in dopolnitev 
Statuta in Poslovnika.     
 
Ad 11) Predlog sklepa o imenovanju podžupana  
 
Župan je svetnikom povedal, da je iskal nekoga, ki mu bo pomagal pri vseh obveznostih, ki 
jih ima kot župan. Povedal je, da odločitev ni bila enostavna. Po temeljitem razmisleku se je 
odločil ter predlagal občinskemu svetu predlog sklepa, da se za podžupana občine imenuje 
občinski svetnik Franc Setnikar.   
 
Občinski svetniki so najprej glasovali o tem, ali se glasovanje izvede javno ali tajno. Z dvigi 
rok so se s 7 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI odločili za javno glasovanje. Župan je dal nato 
na glasovanje predlog sklepa, ki so ga svetniki prejeli z gradivom:  
 
Sklep 64/8/6 
o imenovanju podžupana  

1. 
Za podžupana občine Dobrova- Polhov Gradec se imenuje Franc Setnikar, Babna Gora 15, 
Polhov Gradec. 

2. 
Podžupan bo funkcijo opravljal nepoklicno v skladu z nalogami, za katere ga bo iz svoje 
pristojnosti pooblastil župan občine. 

3. 
Podžupan v primeru predčasnega prenehanja mandata župana opravlja funkcijo župana in 
sicer v času od sprejema sklepa o predčasnem prenehanju mandata in razpisa nadomestnih 
volitev do izvolitve novega župana. 
Podžupan nadomešča župana v primeru njegove odsotnosti ali zadržanosti. V času 
nadomeščanja opravlja podžupan tekoče naloge iz pristojnosti župana in tiste naloge, za 
katere ga župan pooblasti.   

4. 
Ta sklep prične veljati takoj in se objavi v Našem časopisu.    
 
ZA: 13 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.    
 
Podžupan Franc Setnikar se je zahvalil za izkazano zaupanje.  
 
Glede na to, da je štiriurni poslovniški rok za sejo občinskega sveta že potekel, je župan 
svetnike pozval, da se izrečejo o morebitnem nadaljevanju seje. S 13 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI so svetniki soglašali z nadaljevanjem seje.  
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Ad 12) Razno 
 

- informacija o Dogovoru z MOL na podlagi Pisma o nameri 
 

Župan je svetnike že pod točko Vprašanja in pobude svetnikov deloma seznanil, kako so 
potekali dogovori z MOL. Svetnik Potočnik je bil mnenja, da je bil občinski svet premalo 
seznanjen s podpisom Dogovora, prav tako meni, da lahko pride do zlorabe sredstev na tak 
način, da se bodo projekti naročali le na nekaterih krajevnih skupnostih, kar ima za posledico 
seveda prednost za koriščenje sredstev le za določene del občine. Menil je, da je potrebno 
določiti prioritete. Svetnik Oblak je dejal, da je kot predsednik Komisije za delitveno bilanco 
povedal, da je komisija obravnavala uvodna dejanja nadaljnjih dogovarjanj z MOL, ki naj bi 
potekala na podlagi sklenjenega Pisma o nameri. Ker so se v nadaljevanju stvari odvijale 
drugače, kot je bilo prvotno načrtovano, še ni podal končnega poročila. Menil je, da je Pismo 
o nameri ustrezna podlaga za nadaljnje dogovore, ki naj bi se sklepali vsako leto posebej, prav 
tako pa tudi, da se stvar razplete. Župan je povedal, da bodo vse investicije, ki se bodo 
financirale iz sredstev delitvene bilance, jasno prikazane v predlogu rebalansa proračuna za 
leto 2003, ki ga bodo svetniki predvidoma obravnavali na oktobrski seji občinskega sveta.  
   

- Javni zavod Polhograjska Graščina  
 

Župan je povedal, da je prejel odstopno izjavo ene izmed članic sveta JZ Polhograjska 
graščina.  Prav tako je povedal, da prihajajo na občino različne informacije o delovanju JZ 
Polhograjska Graščina. Menil je, da je potrebno stanje čimprej preveriti ter zagotoviti tudi 
medsebojno delovanje s Turistično zvezo Dolomiti. V razpravi so sodelovali svetniki Janko 
Dolinar, Damjan Širca, Harison Kirinčič, Marjan Plestenjak, Jože Oven, Viktor Prosen, Anton 
Potočnik.  
Občina bi morala izraziti jasen namen, ki ga ima pri nadaljnjem upravljanju graščine. Vsi so 
bili mnenja, da so oteževalne okoliščine normalnega delovanja graščine neurejeno lastništvo. 
Prav tako pa so izrazili mnenje, da je Laznik Franc, sedanji v. d. direktorja JZ, izkazal izredna 
prizadevanja pri ohranjanju in obnavljanju graščine. Po zaključeni razpravi so svetniki sprejeli 
naslednja sklepa:  
     
Sklep 65/9/6 
Občinski svet predlaga nadzornemu odboru občine, da pregleda finančno poslovanje 
uporabnika proračunskih sredstev, Javni zavod Polhograjska Graščina.  
 
ZA. 12 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
 
Sklep 66/10/6 
Odbor za gospodarstvo in turizem naj pripravi občinski program za gospodarjenje z 
občinskim delom kompleksa Polhograjska graščina.  
 
ZA: 16 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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- finančno poročilo – realizacija proračuna za obdobje januar- julij 2003  
 

Svetniki so v gradivu za sejo prejeli finančno poročilo oz. porabo proračunskih sredstev za 
obdobje januar-julij 2003. Pripomb na poročilo ni bilo.  
 
Svetnik Potočnik je še povprašal, kdaj bodo nakazana sredstva za delovanje političnih strank.   
 

- vloga GD Dobrova  
 

Župan je povedal, da je vloga GD Dobrova namenjena za sofinanciranje nakupa gasilskega 
vozila, za kar pa v proračunu trenutno ni sredstev. V razpravi so bili svetniki mnenja, da 
gasilci pri opravljanju svojega dela potrebujejo dobra vozila in da je le-to na Dobrovi v 
slabem stanju. Vendar pa naj v izogib kupovanju starih vozil Gasilska zveza Dolomiti pripravi 
načrt nabave potrebnih društvenih vozil.  
 

- Suhadolc- prošnja za izven sodno poravnavo  
 
Svetnica Mateja Rotar, predsednica Odbora za prostorsko planiranje, gospodarjenje z 
nepremičninami in varstvo okolja, je povedala, da je omenjeno zadevo obravnaval tudi odbor, 
ki je bil mnenja, da se vlogi ugodi in izvede vračilo v naravi. Svetnik Harison Kirinčič je 
predlog podprl in menil, da ni ovir za vračilo v naravi. Tudi svetnika Pograjc in Velkovrh sta  
se pridružila temu mnenju, svetnik Oblak pa je dodal, da je že v času njegovega županovanja 
bil sklenjen dogovor z gospo Suhadolc o menjavi zemljišča za potrebe izgradnje pločnika, 
prav tako pa meni, da tistim, ki so jim bila zemljišča odvzeta, naj se tudi vrnejo. Svetnik Širca 
je bil mnenja, nas se izplača odškodnina, svetnik Potočnik pa je dodal, da občina potrebuje 
predhodno mnenje šole.    
Po zaključeni razpravi so svetniki sprejeli naslednji  
   
 Sklep 67/11/6 
Občina Dobrova- Polhov Gradec v denacionalizacijski zadevi Suhadolc Marija, Stara cesta 1, 
Dobrova, kjer nastopa kot zavezanec za vrnitev,  ne nasprotuje več vračilu v naravi; parc. št. 
1440/3 k.o. Dobrova v izmeri 524 m2. Občina Dobrova- Polhov Gradec z upravičenko 
dogovori revalorizirano vračilo odškodnine, katero je le-ta prejela na podlagi kupoprodajne 
pogodbe z dne 08.04. 1968.    
 
ZA: 13 glasov        PROTI: 2 glasova 
Sklep je bil sprejet.  
 

- odprodaja občinskega zemljišča v Podsmreki  
 
Župan je povedal, da je omenjena tema že bila obravnavana na prejšnji seji občinskega sveta. 
Povedal je, da so se oglasili  zainteresirani kupci. V primeru uspešne odprodaje zemljišča bi 
sredstva namenili za potrebe izgradnje osnovne šole na Dobrovi.  
Po zaključeni razpravi so svetniki sprejeli naslednji  
 
 



 12

Sklep 68/12/6 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec dovoljuje odprodajo občinskega nepremičnega 
premoženja, parc.št. 234/15, k.o. Podsmreka, ki v naravi predstavlja travnik 5. razreda v 
izmeri 1018 m2.  
Odprodaja premoženja se izvede na način, kot ga predvideva zakon. Izklicna cena predstavlja 
protivrednost 125 EUR/m2.   
 
ZA: 15 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
 
Župan je še povedal, da je Andreja Grabner, tajnica občine, ki je na porodniškem dopustu, 
prosila za plačilo tečaja nemščine. Po kratki razpravi je bilo zavzeto stališče, naj občina 
pripravi akt, ki bo urejal upravičenost plačila izobraževanja ob delu, dodatnih tečajev in 
usposabljanj za zaposlene v občinski upravi.     
 
Svetniki so prejeli tudi izvod letnega poročila Holdinga Ljubljana d.o.o. za leto 2002 .  
 
 
Seja je bila zaključena ob   00. 35  uri. 
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar  

        
 
 
       Lovro Mrak 

                                  župan  


